
Møde 21. september i Fælles-foreningsgruppen 

Folderne er nu delt ud og der er en del til overs, som skal bruges til at byde nye beboere velkomne og til at 
have liggende fremme, hvor lokale kommer. 

Muligheden for at nå ud til folk med info om, hvad her foregår, drøftedes. Susanne påpegede, at det 
fungerer rigtig godt med det Kirkeblad, de har i Benløse. Folk kommer til de ting, der bliver arrangeretDer 
var enighed om at søge at oprette en liste med mailadresser til de, der måtte være interesserede i at 
modtage lokale nyheder . De mange adresser Landsbyforeningen har skal opdateres i forhold til gdpr, 
spejderne kan indhente mailadresser, 50+ har mailadresser og forsamlingshuset har mailadresser på en del 
af medlemmerne. 

Det kunne fungere således, at hver gang vi melder arrangementer ind til Michael, som han lægger på 
portalen, kan han samle et par stykker ad gangen og sende ud som en samlet orientering. 

Michael prøver at hente adresserne frem. Forsamlingshuset vil bede de fremmødte til næste 
generalforsamling om, at skrive deres mailadresser ind på en tablet. 

Michael og Nanna laver et udkast til tilmelding til en mail-liste, som kan ligge fremme de forskellige steder 
og hvor der tages hensyn til GDPR. 

Næste møde holdes den 18. januar 2023 kl. 15 i Børnehuset, alternativt i forsamlingshuset. 


